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Protokół Nr 21/13 

 
z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

 
w dniu 20 grudnia 2013 roku 

godzina 12.30 
 
 
Obrady rozpoczęły się o godzinie 12.30 i trwały do godziny 13.30.             
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Stefan Pacak. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Dróg, Komunikacji                           
i Budownictwa ( lista obecności w załączeniu ). 
 
Ponadto na obrady przybyli również: 
−−−− Członek Zarządu Michał Godowski 
−−−− Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
−−−− Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
−−−− z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
 
 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i zwrócił się z pytaniem, czy 
zgłaszają uwagi do porządku obrad przekazanego wraz z zaproszeniem na 
posiedzenie. 
 
 
Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2014-2028. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Kieleckiego na 2014r. 
5. Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów                             

i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu (zgodnie                             
z porządkiem obrad sesji). 

6. Sprawy różne. 
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Ad 1. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Protokół nr 20/13 z posiedzenia Komisji z dnia 19 listopada 2013 roku został 
przyjęty. 
 
 
Ad 2.  
Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
„ Trwają prace polegające na rozliczaniu i oddawaniu dróg i chodników.  
Została sporządzona inwentaryzacja drzew rosnących wzdłuż pasów drogowych 
naszych dróg. Inwentaryzację wykonali inspektorzy pracujący na obwodach 
drogowych i co za tym idzie został zatwierdzony plan wycinki drzew na 2014r.  
Jeżeli chodzi o zimę, to samochody z obwodów wyjeżdżały 4- krotnie.  
Jesteśmy dobrze przygotowani do zimy, mamy 9 baz załadunkowych,                      
25 pługopiaskarek, 4 pługi ciężkie, 3 ładowarki i pług wirnikowy oraz 20 tys. 
ton mieszanki piaskowo – solnej.” 
 
Radny Ireneusz Żak 
„ Czy można przetrzymać mieszankę piaskowo- solną do następnej zimy, jeżeli 
nie zostanie wykorzystana?” 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
 „ Można przechować i my to robimy.” 
 
Radny Grzegorz Świt 
„ Mam pytanie w kwestii drogi, która znajduje się na terenie gminy Morawica, 
jest to ulica Podgórze. Czy były w tej kwestii jakieś wyjaśnienia prowadzone z 
gminą, z p. Starostą, czy zostało wyjaśnione czyja jest ta droga.” 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
„ Wpłynęło pismo wójta gminy Morawica, abyśmy tą drogę odśnieżali. Był taki 
okres podczas ubiegłej zimy, że odśnieżaliśmy, a gmina w zamian miała 
odśnieżać drogę na Obice, ale w pewnym momencie gmina przestała 
wywiązywać się z tego obowiązku, więc wróciliśmy do stanu poprzedniego.  
Okazuje się, że grunt należy do Skarbu Państwa, czyli w tym przypadku Starosta 
Kielecki. Nie wiem jeszcze jaka zostanie podjęta decyzja, ale prawdopodobnie 
będzie taka, że po załatwieniu wszystkich formalności spróbujemy dogadać sie z 
gminą, żeby odśnieżała odcinek drogi, który jej odpowiada, a my będziemy 
odśnieżać tę drogę.” 
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Radny Grzegorz Świt 
„ Z punktu formalnego za wypadki, które mogą się tam wydarzyć będzie 
odpowiadać Starosta, jako organ zarządzający tą drogą. Gmina nie może 
zarządzać drogą skoro nie jest właścicielem gruntu.” 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
„ W naszych ewidencjach nie mamy tej drogi przekazanej, nie mamy prawa jej 
odśnieżać. Trwają intensywne prace, co do wyjaśnienia własności tej drogi, do 
końca roku sprawa powinna się rozstrzygnąć.” 
 
Radny Ryszard Mańkus 
„ Czy  zostało wysłane pismo dotyczące  Hotelu „ Uroczysko” w Cedzynie,                 
z którego spływająca woda zalewa drogę powiatową?” 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
„ Zgodnie z prośbą takie pismo wystosowałem, wkrótce odbędzie się spotkanie, 
bo próbują nam udowodnić, że to nie hotel zalewa drogę” 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
" Chciałem zapytać, czy trwają rozmowy na temat remontowania dalszej części 
dróg powiatowych, które ucierpiały w wyniku powodzi?" 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
" Rozmowy trwają, dostaliśmy pismo od Wojewody, aby wyznaczyć 5 dróg           
i niebawem drogi zostaną wytypowane." 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
" Czy nie uważa Pan, że Komisja Dróg powinna ten temat omówić, żebyśmy nie 
byli zaskakiwani?" 
 
z-ca Dyrektora PZD Marek Kwiecień 
" Protokół zniszczeń został sporządzony przez pracowników obwodów               
i inspektorów nadzoru, zatwierdzały go służby Wojewody. Tych dróg jest bardzo 
dużo i musimy wybrać te, które są najbardziej zniszczone. Będą one 
przedstawione na posiedzeniu  i Komisja będzie mogła się z tymi propozycjami 
zapoznać, ale trzeba pamiętać, że powinny to być drogi, które mają największe 
wartości kosztorysowe, czyli żeby ta kwota od Wojewody była jak największa." 
 
Radny Grzegorz Świt 
" Mam prośbę, abyśmy mogli poznać wykaz tych dróg, które były uszkodzone i 
ewentualnie dróg, które zostaną zakwalifikowane do wykonania z wykazem 
jakie one spełniają kryteria, że są ważniejsze od pozostałych." 
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Radny Mieczysław Kędzierski 
" Chciałem podziękować, że udało się zrobić drogę w Dębnie, bo byłem pełen 
obaw, że to się nie uda." 
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2014-2028. 
 
Głosowanie: 
za  7 
przeciw  0 
wstrzymało się  0 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2014 – 2028. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Kieleckiego na 2014r. 
 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek przedstawiła projekt budżetu Powiatu 
Kieleckiego na 2014 rok. ( projekt został dostarczony radnym w terminie 
zgodnym ze Statutem Powiatu Kieleckiego). 
 
Głosowanie: 
za  7 
przeciw  0 
wstrzymało się  0 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Kieleckiego na 2014r. 
 
Ad 5. 
Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów                            
i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu ( zgodnie z porządkiem 
obrad sesji). 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pozostałe projekty materiałów                                       
i projekty uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji. 
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Ad 6. 
Sprawy różne. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała  
M.Kaller 

               Przewodniczący Komisji 
 
Stefan Pacak  

 
 
 
 
 
 


